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ZAPISNIK 

 

5. sjednice Odsjeka za engleski jezik i književnost održane u ponedjeljak 13. ožujka 

2017., s početkom u 18:00 sati u Radovanovoj 13, učionica D2 

 

 

Prisutni: doc. dr. sc. Gordan Matas, pročelnik Odsjeka; doc. dr. sc. Antonija Primorac; 

doc. dr. sc. Brian Daniel Willems; doc. dr. sc. Nataša Stojan; mr. sc. Ilonka Peršić 

predavač; Ana Bakašun, viša lektorica; dr. sc. Melanija Marušić, viša lektorica; dr. sc. 

Ivana Petrović, poslijedoktorandica; dr. sc. Mirjana Semren, poslijedoktorandica; dr. sc. 

Danijela Šegedin Borovina, poslijedoktorandica; Marija Bilić, znanstvena novakinja;  

 

Opravdani: prof. dr. sc. Sanja Čurković Kalebić, (sabbatical), doc. dr. sc. Simon John 

Ryle; Ivana Bojčić, viša lektorica 

 

Odsutni: prof. dr. sc. Danica Škara, Mia Sara Pejković, studentska predstavnica, Neda 

Mandić, studentska predstavnica 

 

Zapisničar: Ivana Pisac Šumić, mag. philol. angl. et ital. 

 

Sjednici je nazočila natpolovična većina potrebna za održavanje sjednice Odsjeka za engleski 

jezik i književnost i donošenje pravovaljanih odluka. 

 

Vijeće je jednoglasno usvojilo sljedeći  

 

Dnevni red: 

 

1. Tekuća problematika 

    1.1. Usvajanje prijedloga Dnevnog reda 

    1.2. Kadrovska problematika 

 

 

 

Ad./1.1. Usvajanje Dnevnog reda 

 

Jednoglasno je usvojen predloženi Dnevni red. 

 

 

 

 



Ad./1.2. Kadrovska problematika 

 

Pročelnik Odsjeka je obavijestio prisutne da je Uprava na sastanku predložila da 

prodiskutiraju kadrovske probleme Odsjeka. S obzirom na to da je Sveučilište ponudilo nova 

radna mjesta, ne napredovanja, potrebno je projicirati razloge je li Odsjeku uistinu potreban 

novi kadar i koje su nastavne potrebe u budućem periodu. Pročelnik Odsjeka je izjavio da je 

na zadnjem sastanku u vezi kadrovske problematike rekao da Odsjek nema nasušnu potrebu  

jer će i profesorica Danica Škara uskoro otići u mirovinu, pa će se osloboditi i koeficijenti. 

Nakon kratke rasprave članova Vijeća, rečeno je da se treba ići na revidiranje ECTS bodova i 

programa, te da bi se trebalo ići na to da se biraju 2 izborna predmeta. Članovi Vijeća Odsjeka 

su izjavili da treba vidjeti kako se bodovanje predmeta radi na drugim odsjecima i koje korake 

treba poduzeti, tj. kako raspodijeliti ECTS bodove na obveznim i izbornim predmetima. 

Naglasak je na diplomskom studiju jer preddiplomski ima izborne predmete samo u 6. 

semestru, tj. na 3. godini preddiplomskog studija. Također je potrebno vratiti kolegij 

akademsko pisanje koji je izbačen.  

Što se tiče kadrovske problematike, pročelnik Odsjeka je rekao da je najveći problem u 

lingvističkom području prevođenja i da je Odsjeku potrebna osoba specijalizirana za to 

područje, ali da bi to trebala biti osoba zaposlena na mjesto docenta, a ne asistenta. Kad bi se 

pronašla adekvatna osoba, tada bi mogli prekinuti i s vanjskom suradnjom. Nakon rasprave 

članova Vijeća Odsjeka, složili su se jednoglasno da je potrebno i povećanje kvote broja 

upisanih studenata s 40 na 45 upisanih. Što se tiče izbornih predmeta, kvota studenata koji 

mogu upisati određeni izborni predmet je 15 i u tu kvotu ne ulaze oni studenti koji ponavljaju 

godinu i Erasmus+ dolazni studenti. Prijedlog je da se ta kvota smanji na najviše 12 studenata 

koji mogu upisati određeni izborni predmet, ali to će se tek moći provesti od sljedeće 

akademske godine.  

Članovi Vijeća Odsjeka su se složili da je potrebno pokrenuti i jednopredmetnu anglistiku jer 

oni imaju samo izborne predmete koje biraju, bez obaveznih predmeta.  

Doc. dr. sc. Brian Daniel Willems je rekao kako je on, u suradnji s profesorom Škvorcom s 

Odsjeka za hrvatski jezik i književnost, predao naziv jednog modula za Ljetnu školu koja će 

se održavati na Sveučilištu. 

Doc. dr. sc. Antonija Primorac je obavijestila ostale članove Vijeća Odsjeka da je potpisan 

privremeni kolektivni ugovor.  

 

 

Sjednica je završila u 18.50. 

 

 

 

Zapisnik vodila: Pročelnik Odsjeka 

 

 

 

Ivana Pisac Šumić, mag. philol. angl et ital. 

 

 

 

dr. sc. Gordan Matas, doc. 

 


